
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Smolníku zo dňa 2.decembra 2020 

 

Starosta privítal všetkých zúčastnených. Oboznámil ich so žiadosťou 3 poslancov, ktorá bola 

zaregistrovaná 18.11.2020, podpísaná p.Ing.Cicoňom, p.Čermákom a p.Ing.Džurňákom. 

Následne prečítal program obecného zastupiteľstva, ktorý navrhli hore menovaní poslanci. 

Podotkol, že my ako obecný úrad  sme sa postavili zodpovedne, do 15 dní sme zvolali 

zastupiteľstvo a  všetci dostali pozvánky. Ospravedlnila sa p. Lendacká telefonicky zo 

zdravotných dôvodov, p.Mgr.Mrázová z dôvodu, že nie je horský priechod Uhornianske sedlo 

prejazdnýa z pracovných dôvodov, p.Čermák sa ospravedlnil z pracovných dôvodov, 

p.Ing.Cicoň z pracovnej zaneprázdnenosti a p.Ing.Džurňák z rodinných dôvodov.  Starosta 

zhodnotil, že dnešné zastupiteľstvo nie je uznášaniaschopné. Štandardné zastupiteľstvo bude 

v mesiaci december. Poďakoval za prítomnosť a čas zúčastnených  poslancov, ktorí pristúpili 

k tomu zodpovedne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala Ing.Lucia Zmijová               dňa:3.12.2020 
 


